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FU-møde 
Data om mødet 
 
 
Dato: 14. februar 2024 

 

Tid: 17:15 

 

Sted: Teams-møde – Jan indkalder 

 
 

Mødedeltagere:  
 
Joan Holst Andersen (JHA) 
 
Jan Kristensen (JK) 
 
John Saxild-Hansen (JSH) 

 
Punkt 1:  Budget 2024 Drøftelse 

Eventuelle justeringer i budgettet. 
Da der er ændringer på vej for bl.a., ranglisteturneringer m.v. Foreslås det at 
punktet udsættes til senere. 
 
Referat:  
Vi afventer diverse ændringer samt pivot pr. 31/12-23.  
Bestyrelsens konto for rejser indland justeres i forhold til den reelle aktivitet. 
Dommerudvalget skal have fordelt det samlede tildelte beløb ud på konti og så 
er der ikke sat penge af til aktiviteter for veteranernes kampe mod SSBF.  
 

Bilag: 

  
 

  

 
  Punkt 2:  Telefongodtgørelse for 

bestyrelsesmedlemmer og udvalg 
Drøftelse 

Det er muligt at udbetale op til 2.450 kr. i godtgørelse for brug af egen telefon 
og internet i 2024. 
 
Hvilke satser skal vi i DPF anvende til de forskellige poster? 
 
Referat: 
Vi blev enige om at indstille til bestyrelsen, at bestyrelsesmedlemmer kan 
ansøge om max. 2.000,- kr. i tilskud pr. år og udvalgsmedlemmer kan ansøge 
om max. 500,- kr. årligt. 

Bilag: 
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Punkt 3:  Landsholdstøj Beslutning 

Bestyrelsen har i 2023 indgået en kontrakt med OZ sport om landsholdstøj. 
Tøjets kvalitet og pasform er af dårlig kvalitet. Aftalen er lavet for en 3-årig 
periode som udløber maj 2026. 
Juridisk afdeling har sende mail med anbefalinger. 
 
Referat: 
DIF anbefaler, at vi kontakter tøjfirmaet og foreslå, at vi tilbyder dem, at de 
ikke skal sende mere tøj til os samtidig med at vi så tilbyder at betale fuld pris 
for det tøj, vi har modtaget. 
Vi aftalte at få Rodolph til at ringe op og foreslå ovennævnte løsning. Så må vi 
se om de har et forslag om yderligere kompensation. 
(alternativet vil være, at OZ sender det de har forpligtet sig til og vi ikke 
bestiller noget nyt). 

Bilag: 
 
 

 
 
 

 
  

 

Punkt 4:  Hjemmeside Orientering 

Vi er i dialog med ClubPeople om vores hjemmeside. De kommer med et nyt 
estimat på, hvad en ny hjemmeside kommer til at koste. Vi tager 
udgangspunkt i Holbæks og Golfs hjemmesider som de har fået tilsendt links 
til. 
 
Referat: 
Designet af den nye hjemmeside kommer til at koste lidt mere end først 
antaget. Dog har vi budgetteret med en udgift på kr. 50.000 til teknisk udstyr 
(streaming), hvor vi ikke får brugt pengene, da vi købte udstyr i 2023. 
Omkring streamingen arbejder Susanne Ryberg, Jakob Lindeløv og Brian 
Christiansen sammen om en bedre løsning. Det formodes, at en bedre 
streaming kan opnås ved at bruge YouTube som kanal fremfor Facebook. 
Intentionen er, at der på den nye hjemmeside linkes til der hvor kampen kan 
ses på YouTube 

Bilag: 
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Punkt 5:  Eventuelt Orientering 

 
Referat: 
 
Generel orientering 

Bilag: 

 
 

 

 
 


